
ŠE ENKRAT O POPLAVAH
NABARIU

Odstraniti je
treba vzroke

O popiavah, ki so v prvih dneh novega
leta hudo prizadele krajane Ljubljanskega
barja, smo poročali že v prejšnji številki.
Pa vendar velja o tem spregovoriti še en-
krat. Čeprav dejanska škoda še ni ocenje-
na, čeprav dejanski vzroki še niso pojas-
njeni in znani, lahko že povemo marsikaj
novega oziroma lahko dejstva bolje osvet-
limo.

Ker je bil zadnji dan novega leta opazen
hiter dvig nivoja vode v Iščici, je svet
krajevne skupnosti Barje zaprosil oddelek
milice Rudnik, da preveri, ali so zapornice
na Ljubljanici dvignjene. Menda jih je za-
porničar dvignil v petek, prvega januarja,
ko se je voda že razlila in poplavila cesto
Črna vas-Podpeč pri naselju Lipe. V noči
od petka na soboto sta bili neprevozni tudi
cesti Podpeč-Kamnik pod Krimom in
Podpeč-Notranje gorice. Najvišji vodostaj
na cestišču je bil izmerjen v soboto, ko je
voda dosegla višino 58 cm.

Voda je delno ali v celoti zalila devet
hlevov, 40 ostalih gospodarskih poslopij in
osem stanovanjskih objektov. Višina vode

je bila od 5-20 cm, v enem poslopju pa 30
cm. Krajevna skupnost Barje ocenjuje, da
je bilo poplavljenih približno 26 km2.
Ogrožena sta bila tudi mostova na Farjev-
cu in Zidarjevem grabnu. Ves čas poplav
je bila povezava s prizadetim področjem
možna le s čolni, zato del šolske mladine in
delavcev ni mogel v šolo oziroma na delo.

Z informacijo o poplavah je občinski
štab, ki je takoj priskočil krajanom na
pomoč, seznanil tudi občinski izvršni svet.
Ker ne moremo več govoriti o preventivi,
ampak lahko le ugotavljamo stanje, je
izvršni svet sklenil, da je treba zato vse
napore vložiti v to, da v bodoče do takšnih
nesreč ne bi več prihajalo. Odstraniti je
zato treba vzroke, ki so nesreči botrovali,
ugotoviti je treba, kdo je bil odgovoren in
zakaj dolžnosti niso bile dosledno izpelja-
ne. Ker je ob poplavah izgubilo življenje
tudi veliko divjadi, je izvršni svet zadolži!
Komite za kmetijstvo, da na tem področju
izpelje potrebne ukrepe, na kmetijskih
zemljiščih pa oceni nastalo škodo. Ugoto-
viti je treba tudi možnosti dviga nivoja

cestišča na cesti Črna vas-Podpeč za 10 do
80 cm. Pri gradnji Karlovškega mostu so
ves odvečen material enostavno odlagali v
Gruberjev kanal, kar tudi bistveno zmanj-
šuje njegovo propustnost, zato je izvršni
svet odločno zahteval, da se ga nemudoma
odstrani, material namreč. Ko so poplave,
se zabrišejo tudi sledi struge Iščice, zato je
nujno, kar pa je naloga Vodne skupnosti,
strugo primerno označiti. Izvršni svet je
izrazil tudi nezadovoljstvo do odnosa Ra-
dio—televizije Ljubljana, ki ni ugodil proš-

nji sveta krajevne skupnosti Barje, da bi
preko radijskih valov oz. TV poklicali pri-
zadete krajane, ki so bili zaradi novoletnih
praznikov odstotni. S sklepi izvršnega sve-
ta, ki smo jih delno posredovali, pa se ta
problem seveda ne bo spravil v mape, am-
pak se bo šele temeljito začel proučevati z
iskanjem tistih ukrepov in njih uresničitvi-
jo, ki bodo v bodoče takšne nesreče pre-
prečili.
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